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Nou impuls a l'eix de l'E-9 amb una visita d'alcaldes a Tolosa de Llenguadoc

L'eix estratègic de l'E-9 comença a fer les primeres passes en
ferm, després de constituir-se el maig passat. Una
representació d'alcaldes, entre els quals es troba Lluís
Recoder, viatjaran aquest dilluns a Tolosa de Llenguadoc per
estrènyer els lligams i treballar properes iniciatives per
impulsar l'entorn d'aquesta via que connecta amb França. 

Aquesta reunió d'alcaldes esdevé una nova oportunitat de treball conjunt per convertir l'entorn de l'autopista
E-9 en un eix estratègic de l'euroregió. Les jornades, que s'allargaran fins a dimarts, comptaran amb la
presència dels alcaldes de Barcelona, Manresa, Navarcles, Puigcerdà, Sant Quirze, Sant Llorenç Savall,
Ullastrell i Vacarisses, encapçalats per l'alcalde de Terrassa.

L'alcalde, Lluís Recoder, explica en què consisteix aquestes jornades de treball que s'allargaran fins a dimarts.

Lluís Recoder: És un eix que s'ha de potenciar com a eix econòmic i cultural. Anem a parlar amb les
autoritats de Tolosa. 

D'aquesta manera, l'eix de l'E-9 se suma al Catalonia Innovation Triangle amb un mateix objectiu. Ho explica
l'alcalde.

Lluís Recoder: Des de l'Ajuntament volem estar molt vinculat amb el nostre entorn. Per això, vam
impulsar l'eix de la B-30 i ens hem afegit a l'E-9.

Recoder ha deixat la porta oberta a possibles col·laboracions entre els dos consorcis als quals pertany Sant
Cugat. Tot i així, l'alcalde ha destacat que l'Eix de la B-30 està molt consolidat, mentre que l'E-9 tot just
comença.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/societat/36669.html
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